
Zápisnica z XX. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 
 konaného dňa 04. decembra 2024 

o 16:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 
 
 
K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu MsZ 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Súdny spor: Kasárne 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 
 
Hlasovanie za schválenie programu 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Štefan Zima, Eduard Ferencko 
 
 
K bodu č. 4 Súdny spor: Kasárne 
 
p. informoval o rozsudku. Podniklo sa viacero krokov, zaujímajú sa o to média. Výsledkom je, že mesto je 
povinné zaplatiť 320 000,- Eur, plus 5% úroky z omeškania a súdny poplatok s príslušenstvom. Máme 
možnosť sa odvolať. Problém je v tom, že viacero právnikov konštatujú, že je veľmi malá šanca, aby sme 
zvrátili tento stav a vystavujeme sa riziku, že Krajský súd v prípade nášho odvolania potvrdí rozsudok 
Okresného súdu. Dňa 02.12.2024 sa uskutočnilo rokovanie na Ministerstve vnútra v Bratislave, kde bol 
prerokovaný návrh a postup, že v prípade ak sa neodvolá mesto Podolínec a ani Ministerstvo vnútra, boli by 
sme zaviazaný uhradiť 320 000,- Eur v splátkach. Návrh splátok je mesačný a doba splácania je 10 rokov. 
Bude nutné uzatvoriť dohodu o urovnaní. Ministerstvo vnútra si nebude nárokovať na úrok z omeškania, čo 
v súčasnosti je okolo 40 000,- Eur. Čo nás neminie je súdny poplatok vo výške okolo 9 600,- Eur.  
p. Smandra – osobne budem odporúčať odsúhlasiť to, čo si vybavil. Inej cesty niet. 
p. Antoni – predmetom je uzavretie dohody na základe ktorej zaviažeš mesto na splácaní 320 000,- Eur. 
Riešenie rozpočtu je výlučná kompetencia MsZ a nemyslím si, že ak by nebolo požehnanie zo strany mesta, 
tak podpísanie takejto dohody by bolo v súlade s finančnou kontrolou. Myslím si, že postup, ktorý je tu 
navrhovaný, je správny.  
p. Simoniková – odkedy to začneme splácať? 
p. primátor – od januára 2025 a je nutné splácať splátky pravidelne, inak dohoda padá. Z našej strany bola 
požiadavka, aby dohoda obsahovala aj možnosť mimoriadnych splátok bez sankcií.  
Hlasovanie za uznesenie č. 303/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
 



K bodu č. 5 Rôzne 
 
Tento bod neobsahuje žiaden materiál. 
 
 
K bodu č. 6 Diskusia 
 
p. primátor informoval o podpísaní zmluvy o dotácii na rekonštrukciu domu na Nám. Mariánskom č. 39. 
 
 
K bodu č. 7 Záver 
MsZ končí o 16:30 hod.  

 
 

 
                                                                                      __________________________                                       

                      primátor mesta     

      

 

          ___________________________ 

             prednostka MsÚ             

 
 

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 
 
 
                                                                                ___________________________ 
 
Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 04.12.2024 


